

淡江大學 114 學年度國際專修部招生簡章 勘誤表

(114.6.25 公告)

頁次	標題	勘誤後內容	原始內容	說明
第9頁	秋季班招生學系(學士班)及名額 國際觀光管理學系全英語學士班	採「三全」教育：全住宿學園(大一學生必須住校)、全英語教學、全大三出國(自費出國至本校指定姊妹校留學一年,仍應在本校註冊且繳交 1/4 學雜費。境外生可選擇是否大三出國)。		新增備註

**The correction of 2025-2026 International Foundation Program Admissions Handbook
(Published in the end of June, 2025)**

Page	Topic	The correct content	The original content	Explanation
Page 9	Available Programs (Bachelor degree) and Quota for 2025 Fall Semester Department of International Tourism Management (English-Taught Program)	Department of International Tourism Management (English-Taught Program) is 3-All Education bachelor's programs. It means the students of the above-mentioned departments belong to the Center for Holistic Education simultaneously. The Center for Holistic Education requests students to live in the dormitory (Freshman students).Furthermore, junior students must go abroad for one academic year on his/her own expense. However, this one only applies on Taiwanese students but being optional for international and overseas Chinese students. Those students choosing study abroad must pay full tuition for sister schools and 1/4 of Tamkang University tuition during study abroad.		Add remark

淡江大學 114 學年度國際專修部招生簡章 勘誤表

(114.2.26 公告)

頁次	標題	勘誤後內容	原始內容	說明
第 7 頁	申請資格及相關規定	國際專修部華語先修生需於國際專修部修業期間，考取華語文能力測驗(TOCFL)之聽力與閱讀測驗達基礎級 A2(含)以上程度始能進入申請學系大一就讀，學生於大二起須達華語文能力測驗(TOCFL)進階級之聽力與閱讀測驗 B1 標準。未達標準者，學校將予以退學處分，並安排學生離境事宜。	國際專修部華語先修生需於國際專修部修業期間，考取華語文能力測驗(TOCFL)之聽力與閱讀測驗達基礎級 A2(含)以上程度始能進入申請學系大一就讀。未達標準者，學校將予以退學處分，並安排學生離境事宜。	依據教育部 113 年 10 月 1 日公布「教育部辦理重點產業領域擴大招收僑生港澳學生及外國學生實施計畫作業要點」辦理。

The correction of 2025-2026 International Foundation Program Admissions Handbook

(Published in the end of February, 2025)

Page	Topic	The correct content	The original content	Explanation
Page 7	Eligibility & Related Regulations	Students enrolled in the International Foundation Program need to reach at least a TOCFL listening and reading test level of A2 within one year. Upon reaching this level, students can bridge to the department which they applied. Once they are officially attending their bachelor's degree programs, students shall pass Level B1 listening and reading test of TOCFL. Those who fail to obtain the required language level will be withdrawn from the school and make arrangements for departure from Taiwan.	Students enrolled in the International Foundation Program need to reach at least a TOCFL listening and reading test level of A2 within one year. Upon reaching this level, students can bridge to the department which they applied. Those who fail to pass the TOCFL A2 level will be required to withdraw from the school and make arrangements for departure from Taiwan.	According to the 'Operational Guidelines for the Program to Increase Recruitment of Overseas Chinese Students, Students from Hong Kong and Macao, and International Students' announced by the MOE on October 1, 2024."